
PROTOKOL Nr XXM20I2
obrad XXIV sesji Rrdy Miejski€j Ostrzesz6w

odbytej w dniu 27 wrzesnia 2012 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%)

Nieobecni usorawiedliwieni:
L Antoni Obsadny

W obradach uczestnicryli zaproveni go$ie wedfug zalqczonych list obecnoSci

Porzadek obrad
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomootoSci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad XXIV sesjiRady Miejskiej
4. Przyjecie protokofu )O I sesji Rady Mi€jskiej
5. lnformacja Prz ewodniczqcego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanyct

w okesie mi$zy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacli z,'d^i w poptzednim okresie

zurlaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. lnterpelacje i zapytania radnych
8. Zapltania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i soltys6w
9. Informacja o przebiegu wykonania bud2etu Miasra i Gminy Ostrzeszow

za I pitkoaze 2Ol2 tok
10. Info.macja z dzialalnoici Spolki Wodno-Sciekowej ,,strzegowa za201I rok
I L PodjQcie uchwal w sprawie:

a) znrian w budi:ecie Miasta i Gminy Ostrzeszow w 2012 roktt (nr 51a12012)

b) sprzeda2y gruntu polozonego we wsi Jesiona, gmina Ostrzeszdw (nr 36/2012)
c) przyznania dotacji celowej na dofinansowanie instalacji wykorzystuj4cych

odnawialne ircdla energii (n 48l2ol2)
d) przystqpienia do sporz4dzenia zmiany Studium uwarunkowah i kierunk6w zagospo

darowania przestzennego Miasta i Gminy Ostrzeszow dla terenow w miejscowo3ci
Rogaszyce i Ostrzesz6w (nr 50/2012)

e) przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospoda.owania przestrzennego

terenu dzialki numer ewidencyjny 233116 polo2onej w Ostrzeszowie (nr 49/2012)
f) ustalenia nazwy ulicy we wsi Ostrzeszow Pustkowie, gm. Ostrzesz6w (nr 53/2012)

12. Odpowiedzi na int€rp€lacje i zapylania
13. Sprawy rozne i infiormacje
14. Zakohazefie

Do uktu I-qo Otwercie i stwierdzenic oiawomocnoSci obitd
Radny Edward Skrzpek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady X)flV sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze sesjajest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-so Przedstawienic porzrdku obrad XXIV sesii Radv Miciskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
porz4dek obrad, ktory : 

'dni 
otrzym li z zaproszeniem na dzisiej ve obrady

Mariusz Witek - Burmisttz wniosl o przestawienie w porzqdku obrad
w punkcie I I podpunktow d) z e).
Rada Miejska jednoglosnie (20 glosow ,za") przyjala wniosek.



Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w imieniu radnych, mieszkairc6w
i wlasnym podzigkowal za pracQ w okresie letnim dwom funkcjonariu-
szom Policji: Bartlomiejowi Karolak i Krzysztofowi Jarych wrQczaj4c

dyplomy i upominki.
Podziqkowania zloryli Dariusz Bieniek Kiomendant Komendy Powia-
towej Policji oraz Zofia Witkowska - Wicestarosta Powiatu Ostrzeszow-

skiego wrQczaj4c drobne upominki.

Do o-l(tu }qo Wvb6r sekretarzr obrrd XXIV s$ii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydatura radnq Beate Caliisk4
na sekretarza obrad dzisiejszej sesji. Radna Beata Califiska uryrczila zgodQ

na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w,7a") wybrala radnqBeate
Caliisk4 seketarzem obrad )oflV sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu +so Przviccic protokolu z XXIII sesii R dy Mieiskiei
Radny Grzegorz Wigcek - seketarz obrad XxI[ sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek o przyjacie protokoh z X)cllsesji.
Rada Miejska jednoglosnie (20 glosow ,,za") przyjqla zgloszony wniosek

Wniosek stanowi zal4cznik do protokolu

Do p'ktu Aeo Informrcir Prrtwodnicztccso R.dv Micigkici o dzid&trirch
podcimowanvch w okrcsie miedzY scsiami
Radny Edward Skrzypek Przewodniczacy Rady Miejskiej przedstawi'l

informacje.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu 6qo Inform.cia Burmistrzr Mirsta i Gminv z r€alizacii z{dai w ooDrzed-
nim okresie zrrleszcza z wvkonania uchwel Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil povryzsz4 infiotrnacje.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ldu 7-eo Inaeroehcie i zrDvtrnia radnvch
Radny Jan Gora zapltuje w imieniu Zarzqdu Dzielnicy nr 4 zap)4uje ile
kosztowala akcja poszukiwania grzybiarza w Niediwiedziu.
Radna Beata Caliirska zapytuje w imieniu mieszkaicow miast4 a vcze-
g6lnie Dzielnicy nr 6 co dalej z budynkiem po b. FLD/ przy ul. Przemy-

slowej. Od miesi4ca czerwca br. obserwowano wzmo2one prace budowlane,
kore ust*y w miesi4cu sierpniu br. Obecnie przed budynkiem od strony
parkingu s4 rozkopy, lrtorc stwarzaj4 niebezpieczeistwo dla poruszaj4cych

sie tam osob, zwlaszcza dzieci. Czy rozpoczQte prace budowlane bQd4

kontynuowane, o ile tak to kiedy.
Podzigkowala za wykonanie chodnika w czeSci na ul. Rozlanej
Radny Marek Czwordon za ndnym Janem Gor4 kontynuuj€ temat
poszukiwaf grzybiarza i cltujqc artyl prasowy dot tej akcji zwraca sip

do rnedi6q aby w podobnych materialach opizuj4cych &iaiania podejmo-

wane przez funkcjonariuszy Policji, nie zapominaly o znacz4cym udziale

czlonkow Ochotniczych Strazy Pozamych.
Zap)'tuje dlaczego nie wszystkich zaginionych traktuje siQ jednakowo.
Zaginionego gr4biarza poszukiwal helikopter, a gdy zaginal pensjonanusz
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Domu Pomocy Spolecznej w Koct*owach to poszukiwania przerwano
mimo nie odnalezienia zaginionego.
Radny Henryk Kajser wraca do tematu podatku rolnego gdyz nadchodzi
czas ustalania jego stawki. Rok temu sohysi otrzymali nakvy platnicze
ze wzrostem podarku rolnego o 90lo. Wnosi, aby zgodnie z ustawq o po-
datku rolnym i wzorem ponad 90olo gnin w Polsce przyjqc jedn4 zasadg

i w przypadku duzych skokow cen zboza w ci4gu roku obliczai podatek
rolny wedlug procedury ustalonej przez ustawodawcQ i obowiq,zuj4cej
w calej Polsce.
Zglasza problem funkcjonowania targowiska miejskiego w soboty, kiedy
Powinien odbywa6 siQ tzw. targ rolny a w rzeczywistoSci jego rozmiar
dorownuje handlowi w czwartki. Dojazd rolnikow chcqcych dostac sig do
ostatniej alejki targowiska jest utrudniony lub niemozliwy przez tansuj4ce
drogQ stragany lub tablice - nal€zy zwrocia uwagQ prowadzqcemu targo-
wisko o przestrzeganie przez handlujqcych wyznaczonych miejsc na usta-
wienie straganu.
Po raz kolejny porusza kwestie oswietle.ia ulicznego i zglasza potrzebp
je^go regulacji w zwiqzku ze zrnian4 pory roku (wl4czanie iwiatla o godz

5w. a nie 5'" i odpowiednio wyt4czania pol godziny wczeiniej).
Sugeruje rozwa2enie wyl4czenia oSwietlenia o3wietlenia (np. o polnocy)
na osiedlach w mie6cie - o tej porze nie ma w ogole ruchu ulicznego.
Wnosi o skierowanie wnosku do Wielkopolskiego Zarz4du Drog Woje-
wodzkich o budowg dalvego odcinka chodnika wzdlu2 drogi wojewodzkiej
nr 449 z Rojowa do Ostrzeszowa - duz" iloii kolizji i potr4cen na t€j drodze
oraz niebezpieczeilslwa zwi4zane ze wznozonym ruchem drogowym.
Radny Zbigniew Kajser ze wzglpdu na bezpi€czeirstwo porusza temat
przejScia dla pieszych p.zez Al. Wolnoici. Problem maj4 mieszkaricy blo-
k6w przy drodze krajowej nr I I muszq sie porusza6 t4 dtogq poniewai
chodnik oddzielonyjest pasem zieleni. wnosi o wykonanie chodnika
i przejscia dla pieszych prz€z drogQ kajow4 nr I l Mozna by to zrobii
jeszcze w tym roku w ramach likwidacji barier architektonicznych.
Stwierdza, 2e przy d.odze krajowej nr I I od strony ul. Zamkowej drzewa
zaslaniajq lampy. Wnosi o przegl4d zieleni (deptakoulic) oraz usuniQcie
suchych galgzi cry fragment6w ieleni zagrazaj4cych bezpieczeirstwu
przechodni6w.
Radny Kazimierz Bacik p''ta najakim etapiejest sprawa odszkodowada
dla Kosciola Farnego.
Radny Ryszard Szymairski poruvyl kwestiQ wzmozonego ruchu rowero-
wego na terenie miasta i gmlny, ntlaszcza dzef,,i i mlodzie;ry dojeidzaj4ccyh
do szkol. Wielu rowerzystow ze wzglQdu na bezpieczeristwo korzysta
z chodnikow. Przyloc4l nowe przgpisy dotycz4ce rowerzyst6w.
Zap]'tuje jakie warunki musi spelniac drog4 by moZna bylo wydzielii
na niej specjalny pas ruchu dla rowerzyst6w.
Sugeruje, aby wzdluz ul. Armii Krajowej od Ronda Ofiar Zbrodni Katyir-
skiej do ul. Zamkowej poszerzy6 o I m kosztem 2-mstrowego obecnie pasa

zieleni i utworzyi asfaltow4 sciezkc rowe.ow4.
Wnosi o informacjp na temat powolywania zastepcy komendanta w Komen-
dzie Powiatowej Policji. Zaptr:.tje azy adze miejscowe majq *pl1w na
wybor osoby na to stanowisko. Sugeruje, 2e tak4 funkcjg powinna sprawo-
wae osoba, ktorajest miewkaicem powiatu, jest na miejscu i zna lokalne
spoleczeistwo.
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Zapytuje jaki jest cel nowego oznakowania prry drodze kajowej nr I I
(np. przy ul. Koiciuszki, Al.Wolnodci)
Radna Miroslawa Modrzyriska zwraca sig do Burmistrz4 eby wystqpil
do Wielkopolskiego Zarz4du Drog Wojewodzkich o budowg dlaszego

odcinka chodnika w Szklarce Przyg. i przyst4pienie do budowy chodnika

w Szklarce My3ln. wzdlu2 drogi wojew6dzkiej nr 444

Wnosi o usuniqcie uschnielych zagraraj4cych bezpieczeirstwu drzew

oraz galQzi wzAtui drogi wojewodzkiej or 444

Do p-ktu &so Zaovtania i wnioski orzewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Mieczyslaw M4dry Przewodnicz4cy dzielnicy nr 4 zgl^sz4 ze v zwiqzk\)

ze wzmoionym ruchem pojazd6w na ul Leinej ( do markaow' drogi

krajowej nr I I ) szczegolni€ po godzinie l5-ej kiedy dzieci i mlodzie2

wracajq ze szkol oraz rodzice odbierajqdzieci z Przedszkola Si6str Naza-

retanci potrzebg oznakowania przej3cia dla pieszych przy ul. Klasztomej
i ul. Swierkowej.
Wnosi o dodatkowe palrole Policji na tym terenie w czasie zwigkszonego

ruchu pojazdow.
Podziekowal z! dotychczasow4 wspolpraca i pomoc funkcjonariuszom
Policji.
Dariusz Bieniek - Komendant Komendy Powiatowej Policji odpowiadaj4c

na zapytania i interpelacje wyja5nil:
- akcja poszlkiwania grzybiarza przy uzyciu helikoptera byla uzgodniona

z Komendant€m Wojew6dzkim Policji,
- poszukiwanie grzybiarza w Mielcuchach o ile zachodzilaby potrzeba

to tez u2yty bylby helikopter,
- kiedy mozna wyznaczai Sciezki rowerowe najezdni - nie zna przepisow.

- l7 wrze6nia br. ZastQpca Komendanta Komendy Powiatowej Policji
pzeszedl na emetyture

- Zastgpca Komendanta Komendy Powialowej Policji powofuje Komendant

wojew6dzki Policji.
Burmistrz poinformowal, ze:

- sprawdzi czy mozna wyznaczai lcieil<i towerowe na jezdni,

- Policjalci nie kierowali ruchem na skrzy2owaniu drogi nr I I z ul KoSciu-

szki podczas remontu tego skrzyzowania
Komendant Policji rlyjainil, 2e tuchem na wymienionym skrzy2owaniu

kierowali pracownicy z upramieniami firrny wykonuj4cej remont

Przewodniczqcy Rady Miejskiej podkre3lil, ze nie prawdqjest' aby lto{
lierowd ruchem
Komendant stwierdzil, ze nikt nie zglaszal klopot6\' na skzyzowanru
podczas rcmont.
Zofia Witkowska Wicestarosta poinformowal4 ze nikt nie pytal Starostwa

o powolanie Zastgpcy Komendanta Policji
Bila sugestia Starosty, aby na ZastQpcQ Komendanta Policji w Komendzie

lowiatowe.l lolicji w Ostrzeszowie powolai funkcjonariusza z miejscowych

policj ant6w.

za I o6{rocze 2012 rok
Jozef Bukiewicz - Skarbnik om6wil powy2sz4 informacjQ.



Ponadto przedstawil poz]'tywn4 opiniQ Regionalnej lzby Regionalnej

w Poznaniu, ktora stanowi zal4cznik do protokofu

Informacja byla omawiana na wsp6lnym posiedzeniu stalych Komisji Rady

Miejskiej oraz Komisje resortowo ornawialy wykonanie budzetL
Informacja stanowi zal4cznik do protokofu.

Do p'ktu l0-so tnformrcia z dzidalnosci So6lki Wodno-Sciekowei -str,esowr"
zs 201I rok
Z"nonl-i"k -Pt ".s 

Spolki Wodno-Sciekowej om6wil powyzsz4 infor-

macj9.
Prezes Sp6lki podkeslil, 2e naiw&niejsze zadanie do ktor€go siQ przygoto-

wujemy do kanalizacji wsi Rogaszce.

Burmisttz podkreslil, ze do tematu wrocimy jak bgdzie gotowy projekt

i kosztorys kanalizacji wsi Rogaszyce.
Radny Kazimierz Bacik zapytuej dlaczego niekt6re firmy nie plac4

a wody opadowe..
Radny Henryk Mackanic zapyuje czy termin lll - lV kwartal2ol3 roku

to realny termin kanalizacji wsi Rogaszyce

Prezes odPowiedzial:
- firmy zglosi'ly zagospodarowanie wod opadowych we wlasnym zakresie'

- termin III - IV L:wanal 2013 rolqr na kanalizacjQ wsi Rogaszyce jest tef-

minem realnym ale uzaleznionym od posiadanych 6rodkow i finansowania

przez gminQ.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu

Do p-ktu ll-so Podiccic uchwal w sDrrwie:
s) zmi

(nr 5l{,/2012)
JozefBukiewicz - Skarbnik przedstawil powyiszy projekt uchwaly

Obrady sesji opu3cil radny Andrzej Ogorkiewicz

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly prcjekt uchwaly

pod obrady sesj i.

Rada Miejska jednoglo3nie (19 glosow,,2a") podjgla uchwalg

Uchwala Nr XXIV/I5 Ol2Ol2 $anowi zal4cznik do protokolu

Na obrady sesji wrocil radny Andrzej Ogorkieiwicz

ht 36DOl2\
FiiJUGi**i", - zastepca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly \
Stale Komisje Rady Miejskiej pozglvnie zaopiniowaly projekt uchwaly

pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow ,,2a") podjgla uchwalg'

Uchwala Nr XXV/15ll20l2 sanowi zal4cznik do protokolu

stuiacvch odnawialnc inidla cnereii (nr 4tl2012)
Pawel UScinowicz - ZastQpca Burmistrza przedstawi'l projeLl uchwaly \

b)
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Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projek uchwafu
pod obrady s€sji oprocz Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
o czym poinformowal radny Adam Zawada - Przewodniczqcy Komisji
Radny Slawomir Odrobinski - Przewodnicz4cy Komisji Budzetu i Prze-

strzcgania Prawa podkreSli.l, 2e Komisja nie jednog'lo6nie, ale pozytywnie

zaopiniowala omawiany projekt uchwaly pod obrady sesji.

Kanalizacja gminy winna byi dla nas najwa2niejszym tematem a Srodki

proponowane na dofinansowanie odnawialnych zrodel energii nalezy
przeznac,zyC nakatralizacjg gminy- Obecnie nie ma wolnych Srodkow

Musimy sfacad zaci4gniqte wczeSniej kredyty oraz odsetki od tych
kredytow.
Burmistrz podkre3lit, ,,e nie wie jakie b@zie zainteresowanie dofinan-

sowaniem odnawialnych irodel energii. Na pewno kanalizacjajest bardzo

dnym tematem dla gminy.
Radny Aleksander J6zefiak stwierdz  ie omawiany projelrt uchwaly
to tylko zasady przyznawania dofinansowania, a wszystkie zadania sq

dla gminy wa2ne
Radny Kazimierz Bacik stwierdza, 2e nikt w gminie nie kontroluje

rozwiqTywania problem6w kanalizacji i gdzie mieszkaircy odprowadzaJ4

6cieki.
Radny Slawomir Odrobiiski podkre3lil, 2e niejest to dobry moment

na poverzanie dofinansowyvania z bud2etu gminy nowych zadai
wnosi o wycofanie projektu uchwaty z porzqdku obrad sesji

Bu.mistrz wyjaSnil, ze mamy w budzecie zaplanowane Srodki i mozna

by je wykorzystac na omawiane zadanie - jest to zadanie ochrony

powletrza.
Radny Zbigniew lGjser podkresla, ze to tylko zasady przyznawania

dofinansowani4 a mamy uchwalone Srodki i mozemy je wykorzystac,

Wnosi do radnego Slawqmira Odrobiriskiego o wycofanie wniosku

Radny Grzegorz Wigcek mamy oke6lii kierunki dzialania i tojest
nakr€Slenie kierunku dialania.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzil, 2e dyskusja nic nowego

nie wnosi do projektu uchwaly
Radny Slawomir Odrobiirski podkresla, ze musimy okre6li6 jakq kwotQ

przeznzczamy na dofrnansowanie odnawialnych #odol energii.

itada Miejska 13 glosami ,Fa",4 ,,przeciw", 3 ,,wstrzymujqcymi"
podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XXMI52/2012 g,anowi zal4aznik do protokotu

Mariusz Witek Burmistrz pzedstawil projekt uchwaly \
Stde Komisje Rady Miejskiej pozpywnie zaopiniowaly projekt uchwaly

pod obrady sesji.
Rada Miejska j ednogloSnie (20 glosow,,2a") podjqla uchwalg

Uchwala Nr XXIV/I5 312012 *.znowi z^lpznik do protokolu

(nr 502012)



e)
orz4stnenneso terenu dzialki numer ewidencYinY 2331/6 Doloio[ei
w Ostrzeszowie (nr 4912012)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil ptojekt uchwaly.\
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytyrvnie zaopiniowaly projekt uchwaty
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,,2a") podjqla uchwalg.
Uchwala Nr XXM l5 4/2012 sterowi zal4cznik do protokotu.

f) ustalenia nazrv ulicy we *si Ostrzesz6w Pustkorie. qm, Ostrzesz6w
lnr 53/2012)
Mariusz Witek Burmistrz przedstawil projekt uchwaly \
Stale Komisje Rady Miejskiej po4tyumie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady s€sji.
Radna Krystyna Sikora podkreilil4 ze na Komisjach dyskutowano
o zasadach nazewniclwa ulic.
Rada Mi€jska 19 glosami ,,2a", I ,,wstrzymujqcym" podjQla uchwalQ.

Uchwale Nr XXIV/15 512012 *^rrowi zal4cznik do protokofu.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oglosil 30-minutow4 przetwQ w obradach
(godz l2E - I2{).

Do o-ktu l2-2o Odpowicdzi rr inteio€hcie i zlpvt r|ia
Mariusz Witek Burmistrz odpowiadajac na interpelacje i zap)4ania:

- budynek po bylym FIJM wydane jest pozwolenie na remontjako budynek

biurowo.mieszkaniowy,
- podatek rolny - zajmiemy siq po ogloweniu komunikatu przez GUS,

- zwrocimy sig do prowadz4cego targowisko o zwr6cenie uwagi
handluj 4cym,

- oSwietlenie uliczne sprawa dyskusyjna czy wlqczanie przyniesiejakieS
oszczQdnoSci,

- wystqpimy do Zarz4du Dr6g Wojewodzkich o budowq chodnikow
w Rojowie i Szklarkach

- dokonamy wizji przy blokach na Al. Wojska Polskiego
Radni, ktorzy nie otrzymali odpowiedzi na sesji, otrzymaj4 odpowiedl
na piimie.
lrena SlQzak - Radca Prawny Urz€du Miasta i Gminy podkeilila,
ze roszczenia Ko3ciola odzyskania utraconych ziem potrwaj4 kilka lat

- to nie s4 latwe sprawy
Ryszard Szymaiski swticrdz4 2€ glos spoleczeistwa winien sie liczyc
przy powobtaniu ZastQpcy Komendanta. Proponuje wystosowanie
pisma do Komendanta Wojew6dzkiego w tej sprawie.
Radny Kazimierz Bacik podke3la, jak sie bgdzie czul powolany ZastQpca

jak siq dowie o prowadzonej dyskusji Po czasie ocenimy jego dzialalno66
Radny Marek Czwordon stwierdza, ze po wyjasnieniach nie mamy iadnego

wplywu na powolanie Zasr€pcy Komendanta Policji.

Do p-ktu l}'qo SprNwy niitre i inlormrcie
Radny Jan G6ra zapltuje kiedy zostanie oglovony przettag na budowQ

bloku komunalneso.
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Burmistrz odpowiedzial, ze w najblizszym czasie. Obecnie poprawrane
sq kosztorysy dotycz4ce dokumentacji bloku komunalnego
DziS podpisana zostanie umowa na remoni sal wiejskich.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal o terminach sesji Rady
i tak].25 ptidziernik4 22 listopada uroczysta w Zespole Szkol nr I,
29 listopada i 27 grudnia2Ol2 rok! uchwalenie budzetu Miasta icminy
Ostrzeszow na 2013 rok.
Radny Adam Zawada podkreSlil i2 nalezy dolo2yi starari by w grudniu br.
uchwalid budzet na 2013 rok.
Radny Slawomir Odrobinski zapltuje kiedy zaczmiemy omawiai projekty
uchwal dotycz4ce utrzymania porz4dku na terenie gminy (ustalenie podat-
ku od odbierania Smieci z posesji, segregacja, itp.).
Przewodnicz4cy Rady podk€Slil it pierysze proj€kty uchwal otrzymamy
ju2 w miesi4cu pazdziemiku br.
Burmistrz poinformowal, ze najwazniejsze projekty uchwal dotycz4ce
Smieci przygotujemy i zaczniemy dyskutowai w miesiqcu paidziemiku.
a podjQte uchwaly musz4 by6 opublikowane w Wojew6dzkim Dzienniku
Urzgdowym.
Tematem na czasie jest budowa biogazowni
Radny Adam Zawada podkreslil, ze opinia Komisji na temat budowy
biogazowni niejest wi424ca dla Burmistrza.
Radny Zbigniew Kajser - mimo to, 2e opinie Komisji nie s4 wiqzqce dla
Burmistrza to rozmawiac i dyskutowai trz€ba.
Radny Grzegorz Wigc.ek stwierdzil, Ze szkoda i2 w spotkaniu na temat
budowy biogazowni zabraklo wnioskodawcy

Do p-ktu l2-so Zako6czenie
PrzewodniczAcy Rady Miejskiej krotko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim za udzial w obradach i zamknql obrady XXIV sesji
Rady Miejskiej.

Rada podjela 6 uchwal.
Rada rozpoczgla obrady o godzinie 10@, a zakoirczyla o godzinie l3a.

Sekietrrz
obrrd XXJry sesji Rr4y I,Vliejskiej

A'e,,(4)i*Oe'
mgr Be!t! Caliiska

Protokolowala:


